



Date: 31/03/2026

Ref.: MHC/Disclosure/2026/028

الكويت في 2026/03/31

MHC/Disclosure/2026/028 مرجع:

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت  
المحترمون،،  
تحية طيبة وبعد :

Subject: Supplementary disclosure (2) on Material Information on the execution of a Significant Agreement

الموضوع: الإفصاح المكمل (2) عن معلومة جوهرية بشأن توقيع عقد مؤثر

With reference to the above subject, and pursuant to the requirements of module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity, as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Attached: Supplementary Disclosure Form

المرفق: نموذج الإفصاح المكمل.

Mezzan Holding Company KSCP  
Sulaiman Khaled Jassim AlWazzan  
Vice Chairman of the Board

شركة ميزان القابضة  
سليمان خالد جاسم الوزان  
نائب رئيس مجلس الإدارة

Sulaiman Alwazzan (Mar 31, 2026 16:16:27 GMT+3)

نسخة للسادة/ هيئة أسواق المال



Supplementary Disclosure Form

نموذج الإفصاح المكمل

Date	31/03/2026	2026/03/31	التاريخ
Name of the Listed Company	Mezzan Holding Company (KSCP)	شركة ميزان القابضة	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	Supplementary Disclosure (2) of Material Information by Mezzan Holding Company (K.S.C.P.) – Execution of Shares Purchase Agreement to acquire 100% of a Kuwaiti limited liability company	الإفصاح المكمل (2) عن بشأن معلومة جوهرية من شركة ميزان القابضة (ش.م.ك.ع.) - توقيع اتفاقية شراء 100% من حصص رأس مال شركة كويتية ذات مسؤولية محدودة	عنوان الإفصاح
Date of Previous Disclosure	18/11/2025	2025/11/18	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure	Further to our previous disclosure dated 18/11/2025, we would like to inform you that the agreement to purchase 100% of the capital shares of Gulf Trading & Refrigeration Co. W.L.L. has expired due as some of a Conditions Precedent contained in the SPA were not met.	بالإشارة إلى إفصاحنا السابق بتاريخ 2025/11/18 نحيطكم علما بانتهاء اتفاقية شراء 100% من حصص رأس مال شركة الخليج للتجارة والتبريد ذ.م.م نظراً لعدم تحقق بعض الشروط المسبقة الواردة في العقد.	التطور الحاصل على الإفصاح
The financial effect of the occurring developments (if any)	There is no impact from the material information on the Company's financial position.	لا يوجد أثر في الوقت الحالي للمعلومة الجوهرية على المركز المالي الشركة.	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهم الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى

Mezzan Holding Company KSCP

Sulaiman Khaled Jassim AlWazzan

Vice Chairman

شركة ميزان القابضة

نائب رئيس مجلس الإدارة

سليمان خالد جاسم الوزان

Sulaiman Alwazzan (Mar 31, 2026 16:16:27 GMT+3)